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Vad gör man egentligen?

Och varför?









Kan man göra något mer av detta?
Under projekten var målet att fiska upp ca 400 ton fisk ur de båda sjöarna. 

Då vi är ett modellområde för hållbar utveckling, ville vi titta på möjligheterna att en stor del av denna fisk kanske 
skulle kunna vara grunden till…….



…en resurs för framtidens livsmedel!

Men även skapa en marknad som efterfrågar lokalt fångad fisk.
I förlängningen skapa underlag för ett hållbart fiske på andra arter än 

de vi fiskar på idag!



Hållbart fiske

Åldersfördelning, tillväxthastighet och beståndsuppskattning
Varje sjö eget system



Tack!
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